
 

Socialdemokraterna i Nacka kommunfullmäktige 

Hur påverkar hyresmodellen skolornas pedagogiska mål? 
Interpellation till kommunstyrelsens ordförande 

Under tre år, 2013-2015, höjer Nackas styrande majoritet hyrorna för förskolor och grund-
skolor med närmare 25 procent. Det är flera faktorer som påverkar hyrorna: yta, skolans 
geografiska läge med mera). 

Den nya hyresmodellen har fått negativa konsekvenser för skolorna. Bland annat har vi fått 
veta att den pedagogiska verksamheten påverkas negativt. Möjligheten att nå de pedagogiska 
målen och förutsättningarna för en likvärdig skola har drabbats av den nya hyresmodellen. 

I slutet av 2012 lämnade Gunnel Nyman Gräff, Pyret Due Hedlund och Zakia Mirza, alla (S), 
in en interpellation med frågor om det kommande hyressystemet, eftersom de var oroliga för 
att den nya hyresmodellen skulle drabba skolorna hårt men framför allt orättvist. Erik Langby 
(M), då kommunstyrelsens ordförande, skrev i sitt svar på interpellationen så här: 

”Det finns stor anledning att slå vakt om Nackas modell med internhyror. Det fungerar 
mycket väl och har lett till den önskvärda utvecklingen att verksamhet prioriteras framför 
lokaler.” 
Vår bild är att den förhoppningen inte har infriats. Därför vill vi fråga dig, nu när modellen 
har funnits i ett år: 

• Hur påverkar hyresmodellen skolornas och förskolornas förutsättningar att nå de nationella 
målen och de av kommunen uppställda målen för verksamheten? 

• Hur kan du säkerställa att verksamheten inte drabbas av sänkt kvalitet i form av lägre lärar-
täthet och större barngrupper? 

• Hur fördelas den höjda skolchecken i förhållande till hyreshöjningen? 
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